
1 
 

Protokół nr L/22 
z obrad L zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się w dniu 23 lutego 2022  roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Łomży 

 
 

Na ogólną liczbę 23 radnych Rady Miejskiej Łomży w obradach sesji uczestniczyło 22 

radnych, co stanowi 95,65 %   ogółu radnych. 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby zgodnie z załączonymi listami 

obecności. 
 

Obrady sesji rozpoczęto  o godz. 10.00, a zakończono o godz. 12.06. 
 

Ad. 1 
  

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

Otworzyła obrady L sesji, następnie poprosiła o uwagi i propozycje do porządku 
obrad. 
 

Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta  
 

 Wnosi o przesunięcie  punktu  22. Podjęcie uchwały w sprawie podziału 

samorządowej miejskiej instytucji kultury – Muzeum Północno-Mazowieckiego w 

Łomży, utworzenia i nadania statutu samorządowej instytucji kultury  Muzeum – 

Skansenu Kurpiowskiego im. Adama Chętnika w Nowogrodzie jako punkt 4. 
 

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta  
 
Wnosi o: 

1) Zdjęcie punktu 13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia regulaminu cmentarzy komunalnych w Łomży, celem dopracowania. 

2) Zmianę treści punktu 15 z  „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia Statutu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej Zakład Budżetowy w Łomży” , na „Podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia Statutu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej Zakład Budżetowy w Łomży” 

 

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady  
 

 Wnosi o zdjęcie punktu 10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, dla których zarządcą jest 

Prezydent Miasta Łomża oraz określenia warunków i zasad korzystania z przystanków 

i dworców. Wyjaśnił, ze dyskutowali nad tym, czy nie wprowadzić tego punktu w marcu 

i zajęcie się kompleksowo współpracą z gminami ościennymi i być może zaistnieje 

taka sytuacja, że trzeba będzie spotkać się jeszcze z wójtami, burmistrzami, aby 

dopracować inne sprawy, będą bowiem i śmieci i inne jeszcze działalności. 
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Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta  
 

 Wnosi o wprowadzenie punktu 14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia 

regulaminu Targowiska miejskiego przy ul. Dworcowej  w Łomży. 

 
Wojciech Michalak - radny 
 

 Stwierdził, że jego wątpliwości budzi pkt 24. Podjęcie uchwały w sprawie w 

sprawie powołania komisji doraźnej do rozpatrzenia wniosku o nadanie tytułu 

„Honorowy Obywatel Miasta Łomża”. Zwrócił uwagę, że  w myśl uchwały rady miejskiej 

z wnioskiem o nadanie honorowego obywatelstwa  może wystąpić Prezydent, komisje 

Rady, organizacje społeczne. ŁTN im. Wagów jest organizacja społeczna, natomiast 

w statucie stowarzyszenia, jest zapis, że aby oświadczenie woli Towarzystwa było 

skuteczne wymagane są podpisy 2 członków Zarządu. W sytuacji takiej, gdy    wniosek 

podpisany jest przez jedna osobę Zarządu, nie wie, czy procedowanie tego, 

powoływanie komisji powinno się odbywać. Czy Rada powinna zaczynać tak poważna 

sprawę, jak honorowy Obywatel Miasta Łomży od tego, że   wniosek, który został 

złożony w tej sprawie w świetle regulaminu i uchwały nie spełnia  wymogów 

formalnych. Wnioskuje więc o zdjęcie.  
 

Mieczysław Jagielak – Radca Prawny 
 

 Odnosząc się do  uwagi radnego Michalaka  wyjaśnił, że  z oświadczeniami 

zazwyczaj tak bywa, że jeżeli chodzi o stosunki cywilno – prawne, to wymagana jest 

zgoda dwóch, tam, gdzie wywoływane są odpowiednie skutki prawne powodujące 

powstanie roszczeń. Natomiast w sytuacji, kiedy jest składany wniosek i ktoś to robi w 

imieniu zarządu, taki wniosek może być przyjęty, ale jeżeli Rada ma wątpliwości, to 

proszę zwrócić, bo ostateczna decyzja, czy dokument jest kompletny, czy nie, należy 

do Rady.  
 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 
                            i Przedsiębiorczości   
 

 Jako Przewodniczący Komisji, na prośbę członków Komisji, którzy czynnie 

uczestniczą w pracach komisji  wnosi o zdjęcie punktu 15. Podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia Statutu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej Zakład Budżetowy w Łomży, ponieważ dokumenty, dokumenty 

Komisja otrzymała po  posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. W dniu 

dzisiejszym  zostało zwołane posiedzenie Komisji, jednak  nie odbyło się z uwagi na 

brak kworum. Członkowie komisji proszą o przedstawienie preliminarza wyliczeń  

kosztów, aby wiedzieć, jakie to będą koszty, gdy przejmie to MPGKiM. 
 

Mariusz Chrzanowski – Prezydent Miasta Łomży  
 

 Odnosząc się do wniosku Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej o zdjęcie  

punktu 10 i przełożenie na miesiąc marzec,  z uwagi na konieczność  

przedyskutowania wnosi, aby ten punkt zdjąć z porządku dzisiejszej sesji i aby na 
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następnej sesji radni mogli się tym tematem zająć. Rozumie, że na  posiedzeniu 

komisji radni będą ten temat przepracowywać.  

 
Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta  
 
 Odnosząc się do wypowiedzi radnego Nadolnego wyjaśnił, że prośba o 

wprowadzenie punktu dotyczącego Statutu MPGKiM jest na tyle istotne, że Prezydent 

planuje powierzyć  administrację cmentarza MPGKiM z dniem 1 marca. Aby zakład 

mógł zgodnie z prawem to zrealizować, musi mieć dokonaną w statucie zmianę, którą 

Państwo radni przyjmujecie w drodze uchwały, stąd jego prośba, aby tym tematem w 

dniu dzisiejszym się zająć.  
 

Tadeusz Kowalewski – radny 
 

Zabierając głos prosi o odniesienie się do proponowanego punktu 26, który nie 

został jeszcze wprowadzony do porządku.  
 

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady  
 

 Wnosi o wprowadzenie do porządku punktu 26. Podjęcie uchwały w sprawie 

zaopiniowania  zmian w planie ochrony Łomżyńskiego  Parku Krajobrazowego Doliny 

Narwi z planem zadań ochronnych OSOP i SOOP NATURA 2000 Przełomowa Dolina 

Narwi, z takim wnioskiem zwrócił się do Rady ŁPKDN. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Poddała pod głosowanie zgłoszone wnioski, zgodnie z kolejnością punktów. 

1. Przeniesienie punktu 22 jako 4.  

     Rada, w wyniku głosowania  21 głosem za, przy braku głosów przeciw i 1 głosie  

      wstrzymującym poprawkę przyjęła. 

2. Zdjęcie punktu 10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych i dworców, dla których zarządcą jest Prezydent 

Miasta Łomża oraz określenia warunków i zasad korzystania z przystanków i 

dworców. 

     Rada, w wyniku głosowania  22 głosem za, przy braku głosów przeciw  

     i wstrzymujących poprawkę przyjęła. 

3. Zdjęcie punktu 13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia regulaminu cmentarzy komunalnych w Łomży, celem 

dopracowania. 

     Rada, w wyniku głosowania  19 głosem za, przy 2 głosach przeciw 

      i  braku wstrzymujących poprawkę przyjęła. 

4. Wprowadzenie punktu 14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu 

Targowiska miejskiego przy ul. Dworcowej  w Łomży. 

     Rada, w wyniku głosowania  16 głosem za, przy 1 głosie przeciw 

     i  5 wstrzymujących poprawkę przyjęła. 
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5. Zdjęcie punktu 15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Statutu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Zakład Budżetowy w 

Łomży. 

     Rada, w wyniku głosowania  15 głosem za, przy 7 głosach przeciw 

     i  braku wstrzymujących poprawkę przyjęła. 

6. Zdjęcie punktu 24. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie powołania komisji 

doraźnej do rozpatrzenia wniosku o nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Miasta 

Łomża”. 

     Rada, w wyniku głosowania  21 głosem za, przy 1 głosie przeciw 

     i  braku wstrzymujących poprawkę przyjęła. 

7. Wprowadzenie punktu 26. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania  zmian 

w planie ochrony Łomżyńskiego  Parku Krajobrazowego Doliny Narwi z planem 

zadań ochronnych OSOP i SOOP NATURA 2000 Przełomowa Dolina Narwi. 

     Rada, w wyniku głosowania  20 głosem za, przy braku przeciw 

      i  2 wstrzymujących poprawkę przyjęła. 

Następnie Rada, w wyniku głosowania  22 głosami za, przy braku głosów przeciw 

i  wstrzymujących, przyjęła następujący porządek wraz z przyjętymi poprawkami: 

1. Przyjęcie porządku obrad L sesji Rady Miejskiej Łomży. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad  XLIX sesji  Rady Miejskiej Łomży. 

3. Informacja o pracy Prezydenta w miesiącu styczniu 2022 r. /druk 793/  

4. Podjęcie uchwały w sprawie podziału samorządowej miejskiej instytucji kultury – 

Muzeum Północno-Mazowieckiego w Łomży, utworzenia i nadania statutu 

samorządowej instytucji kultury  Muzeum – Skansenu Kurpiowskiego im. Adama 

Chętnika w Nowogrodzie /druk 806, 806A/  - wiodąca Komisja Edukacji i Kultury  

5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na lata 

2022 - 2037 /druk nr 800, 800/1, 800A z autopoprawką/ 

b) w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2022 /druk 801, 801/1, 801B/ 

-  wiodąca Komisja Finansów i Skarbu Miasta  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach 

udzielenia regionalnej pomocy inwestycyjnej na terenie miasta Łomża /druk 798, 

798A/ -  wiodąca Komisja Finansów i Skarbu Miasta  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody /druk nr 778, 778A/ 

- wiodąca komisja Gospodarki Komunalnej, Rozwoju i Przedsiębiorczości 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej /druk nr 782, 782A/ 

- wiodąca Komisja Gospodarki Komunalnej, Rozwoju i Przedsiębiorczości 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Łomża 

na 2022 rok” /druk nr 783, 783A/ - wiodąca komisja Gospodarki Komunalnej, 

Rozwoju i Przedsiębiorczości 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich 

domowników produktami rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu 

/druk nr 790, 790A/ - wiodąca komisja Gospodarki Komunalnej, Rozwoju i 

Przedsiębiorczości 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie prowadzenia handlu  w piątki i soboty przez rolników 

i ich domowników na wyznaczonym miejscu w mieście Łomży /druk nr 791, 791A/ 

- wiodąca komisja Gospodarki Komunalnej, Rozwoju i Przedsiębiorczości 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej określenia warunków 

udzielania bonifikaty i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych wraz z udziałem w prawie własności gruntu /druk nr 792, 792/1, 

792B/ - wiodąca komisja Gospodarki Komunalnej, Rozwoju i Przedsiębiorczości 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu Targowiska miejskiego 

przy ul. Dworcowej  w Łomży /druk 809, 809A/ - wiodąca Komisja Gospodarki 

Komunalnej, Rozwoju i Przedsiębiorczości 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w 

ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej 

oraz warunków i sposobu ich przyznawania /druk nr 784, 784A/ - wiodąca Komisja 

Edukacji i Kultury 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem 

przedszkolnym w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Łomża /druk nr 

799, 799A/ - wiodąca Komisja Edukacji i Kultury 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie nadania statutu dla Miejskiego 

Żłobka nr 1  w Łomży /druk nr 803, 803A/ - wiodąca Komisja Edukacji i Kultury 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie nadania statutu dla Miejskiego 

Żłobka nr 2 w Łomży druk nr 804, 804A/ - wiodąca Komisja Edukacji i Kultury 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Żłobkowi nr 3 w Łomży / 

druk nr 805, 805A/ - wiodąca Komisja Edukacji i Kultury 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (Szlachecka)/ druk nr 786, 786A/ 

- wiodąca Komisja Edukacji i Kultury 

20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (Ks. Jerzego Popiełuszki)/ druk 

nr 787, 787A/ - wiodąca Komisja Edukacji i Kultury 

21. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

społecznej w Łomży do prowadzenia postepowań oraz wydawania decyzji 

administracyjnych z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Łomża /druk nr 802, 802A/ 

- wiodąca Komisja Rodziny Sportu i Zdrowia 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego Macieja Andrzeja 

Borysewicza z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Łomży /druk nr 794, 

794A/  

23. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania  zmian w planie ochrony 

Łomżyńskiego  Parku Krajobrazowego Doliny Narwi z planem zadań ochronnych 

OSOP i SOOP NATURA 2000 Przełomowa Dolina Narwi /druk nr 810, 810A/  

24. Przyjęcie Planu Pracy Rady Miejskiej Łomży na 2022 rok /druk nr  795/  

25. Przyjęcie Planu Pracy i Kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok /druk nr 780/ 

26. Przyjęcie informacji o realizacji uchwał podjętych przez Radę w IV kwartale 2021 

roku /druk nr 788/ - wiodąca Komisja Rewizyjna 
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27. Zajęcie stanowiska w sprawie pism skierowanych do Rady. 

28. Sprawy różne. 
 

Ad. 2 
 

Poprosiła o uwagi do protokołu z obrad XLIX  zwyczajnej sesji Rady Miejskiej.  

 Radni uwag nie zgłosili. Rada przyjęła protokół z XLIX sesji. 
 

Ad. 3 
 

Alicja Konopka  – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Poprosiła o uwagi i pytania do informacji o pracy Prezydenta Miasta w miesiącu 

styczniu  2022 roku.  
 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 4 
 
Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady  
 

 Poinformował, że Przewodnicząca przekazała mu prowadzenie obrad, 

następnie przystąpił do procedowania punktu 4.  
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie podziału 

samorządowej miejskiej instytucji kultury – Muzeum Północno-Mazowieckiego w 

Łomży, utworzenia i nadania statutu samorządowej instytucji kultury  Muzeum – 

Skansenu Kurpiowskiego im. Adama Chętnika w Nowogrodzie ( w załączeniu) 
 

Alicja Konopka  – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Otworzyła dyskusję. 
 

Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta  
 
 Przybliżając wniosek  wyjaśnił, że dzisiejsza uchwała jest pierwszą uchwałą, 

która ma na celu przekazanie Skansenu na rzecz Województwa Podlaskiego. 

Wspólnie z Pełnomocnikiem Pana Marszałka  odbyli spotkanie z pracownikami 

Skansenu, pracownicy zostali więc poinformowani i z ich strony nie ma sprzeciwu. 
 

Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

 Zabierając głos w dyskusji poprosiła Prezydenta o informację, kiedy jest  

przewidziane dalsze procedowania, chodzi jej już o właściwą uchwałę dotyczącą 

przekazania  prowadzenie tej jednostki Marszałkowi.   
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Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta  
 
 Odpowiadając powtórzył, że jest to pierwsza uchwała, niezbędna do tego, aby 

tern proces rozpocząć. Po podjęciu tej uchwały niezbędny jest wniosek ze strony 

Marszałka Województwa Podlaskiego, który wskaże zgodnie z ustawą, cele i zadania 

Skansenu, strategię tej instytucji oraz zapewnienie finansowania tej instytucji. Jeżeli 

wszystko poszłoby zgodnie z planem, to ma nadzieję, że na sesji marcowej taką 

uchwałę Radzie  mógłby przedstawić.  
 

Zbigniew Prosiński – radny 
 

 Zabierając głos  zwrócił się z zapytaniem technicznym i prosi, aby wypowiedział 

się w tej kwestii Radca Prawny i odniósł się do zapisu § 44 Statutu Miasta, który mówi, 

że sesję otwiera, prowadzi obrady i zamyka Przewodniczący Rady Miejskiej, a w razie 

jego nieobecności, lub gdy zachodzi potrzeba  zastąpienia go w obradach jeden  z 

wiceprzewodniczących. Ponieważ Przewodnicząca jest obecna na sesji, czy wszystko 

odbywa się zgodnie z prawem, bo tu o konieczności zastąpienia Przewodniczącej nie 

słyszał.   
 

Mieczysław Jagielak – Radca Prawny 
 

 Odpowiadając wyjaśnił, że przeszkoda w prowadzeniu obrad może być trwała, 

lub przemijająca. W tej sytuacji, ponieważ bierze udział i widzi i słyszy, jakie 

postanowienia zapadają za stołem prezydialnym, ta niemożność  prowadzenia miała 

charakter tylko i wyłącznie incydentalny. W tym przypadku nie widzę żadnych 

przeszkód, aby to uporządkować i dalej prowadzić sesję. To, co do tej pory się 

wydarzyło jest prawnie skuteczne.  

 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 

podziału samorządowej miejskiej instytucji kultury – Muzeum Północno-

Mazowieckiego w Łomży, utworzenia i nadania statutu samorządowej instytucji kultury  

Muzeum – Skansenu Kurpiowskiego im. Adama Chętnika w Nowogrodzie ,   określony 

drukiem nr 806A..  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych, przy braku głosów przeciw 

i  wstrzymujących. 

Uchwała Nr 455/L/22  
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 23 lutego  2022 r. 

 

w sprawie podziału samorządowej miejskiej instytucji kultury – Muzeum 
Północno-Mazowieckiego w Łomży, utworzenia i nadania statutu 

samorządowej instytucji kultury  Muzeum – Skansenu Kurpiowskiego 
 im. Adama Chętnika w Nowogrodzie – w załączeniu 
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Ad.5 a, b 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

Przedstawił  opinię  Komisji  Rodziny,  Sportu  i  Zdrowia  w  sprawie  zmian  

w budżecie  miasta  na  2022  rok    w  działach  merytorycznie  podległych  Komisji   

(w załączeniu). 

Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie  zmian w budżecie 

miasta na 2022 rok w działach merytorycznie podległych Komisji (w  załączeniu). 

Mariusz Tarka - Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

Przedstawił  opinię  Komisji  Finansów  i  Skarbu  Miasta  w  sprawie  zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na lata 2022  - 2034  (w 

załączeniu) oraz opinię w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok  (w 

załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  zmian w   Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Łomża na lata 2022 – 2037,   określony drukiem nr 800A z 

autopoprawką.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych, przy 8 głosach przeciw i 2 głosach 

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr 456/L/22  
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 23 lutego  2022 r. 

 

w sprawie  zmian w   Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na 
lata 2022 – 2037 – w załączeniu 

 

Następnie  poddała pod  głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie zmian w budżecie 

miasta Łomża na rok 2022 określony drukiem nr 801B.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych,  6 głosów przeciw,  4 głosy  

wstrzymujące. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  457/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 23 lutego  2022 r. 

 

w sprawie  zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2022 – w załączeniu 
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Ad. 6 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Mariusz Tarka - Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

Przedstawił  opinię  Komisji  Finansów  i  Skarbu  Miasta  w  sprawie  zwolnienia 

z podatku od nieruchomości w ramach udzielenia regionalnej pomocy inwestycyjnej 

na terenie miasta Łomża  (w załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie zwolnienia z podatku od 

nieruchomości w ramach udzielenia regionalnej pomocy inwestycyjnej na terenie 

miasta Łomża,   określony drukiem nr 798A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 19 radnych,  braku głosów przeciw,  3 głosach 

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  458/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 23 lutego  2022 r. 

 

w sprawie  zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach udzielenia 
regionalnej pomocy inwestycyjnej na terenie miasta Łomża – w załączeniu 

 
Ad. 7 
 
Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 
                            i Przedsiębiorczości   
 

    Przedstawił  opinię  Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju  i 
Przedsiębiorczości w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody (w załączeniu) 
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie zniesienia formy ochrony 

przyrody,   określony drukiem nr 778A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 19 radnych, przy braku głosów przeciw i 3 

głosach wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  459/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 23 lutego  2022 r. 

 

w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody – w załączeniu 
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Ad. 8 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 
                            i Przedsiębiorczości   
 

    Przedstawił  opinię  Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju  i 
Przedsiębiorczości w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej (w załączeniu) 
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie ustalenia przebiegu drogi 

gminnej,   określony drukiem nr 782A.  

 

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 2 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  460/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 22 lutego 2022 r. 
 

w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej - w załączeniu 
 
Ad. 9 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 
                            i Przedsiębiorczości   
 

    Przedstawił  opinię  Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju  i 

Przedsiębiorczości w sprawie przyjęcia  „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Łomża na 

2022 rok” (w załączeniu) 
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

 

 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie przyjęcia  „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

miasta Łomża na 2022 rok”,   określony drukiem nr 783A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 21 radnych, przy braku głosów przeciw i  1 

wstrzymującym. Rada uchwałę podjęła. 
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Uchwała Nr  461/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 22 lutego 2022 r. 
 

w sprawie przyjęcia  „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Łomża na 2022 rok” - w 

załączeniu 
 
Ad. 10 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 
                            i Przedsiębiorczości   
 

    Przedstawił  opinię  Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju  i 
Przedsiębiorczości w sprawie wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich domowników 
produktami rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu (w załączeniu) 
 

W dyskusji głos zabrali:  
 

Tadeusz Kowalewski – radny 
 

 Zabierając głos w dyskusji zwrócił uwagę, że ten handel dla rolników dopuszcza 

również handel warzywami, które produkuje rolnik i dowozi do Łomży. Usytuowanie 

handlu w tym miejscu  sprawi utrudnienia z dotarciem dla mieszkańców, zwłaszcza 

zamieszkałych na Oś. Południe. Komunikacja w tamtym rejonie jest sporadyczna, a 

plac wymaga inwestycji, z jednej strony utwardzenia, sanitariatów oraz elektryczności. 

Nie wie więc, czy ta lokalizacja jest właściwa. 
 

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta 
 

 Odpowiadając wyjaśnił, że miejsce, które mieli obowiązek wskazać nie było 

łatwe do wyznaczenia tak, aby było dostępne dla wszystkich i spełniało warunek 

wystawienia zwierząt i handlu nimi. Wielu takich możliwości nie ma. Sanitariaty oraz 

prąd, jeżeli będzie potrzeba doprowadzą, a sanitariaty już są zabezpieczone w tym 

miejscu. Podkreślił, że rolnicy zawsze mają możliwość  handlu na miejscu wskazanym 

ustawowo wg tego wymogu, bądź też  na targowisku miejskim, jest to decyzja  

rolników, gdzie chcą handlować. Uważa, że w chwili obecnej nie jest zasadnym, aby 

ponosić  koszty związane z budowa infrastruktury dla tego typu przedsięwzięć.   
 

Andrzej Podsiadło – radny 
 

 Zabierając głos w dyskusji stwierdził, że jego zdaniem wskazane  jest bardzo 

dobre miejsce. Zauważył, że przez wiele lat był to teren zaniedbany, a jeżeli plac 

będzie przygotowany właściwie, to rolnicy z okolic Piątnicy, Niewodowa, Rakowa, 

Drozdowa, tam gdzie jest zagłębie warzywno- owocowe będą mieli bardzo blisko do 

tego miejsca. Zauważył, że plażowicze w okresie letnim również będą mieli blisko i 

będą chętnie korzystać z zakupów świeżych owoców i warzyw.   Podkreślił, że jest 

przystanek MPK, kwestia częstotliwości, to wszystko jest uzależnione od potrzeb. 

Jeszcze raz podkreślił, że jego zdaniem jest to bardzo dobre miejsce.  



12 
 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 

 Zabierając głos w dyskusji zwrócił uwagę na infrastrukturę drogową. Zauważył, 

że jest to łuk drogi, a wiadomo, że będą wjeżdżać pojazdy, duże ciężarowe 

samochody, ciągniki. Jest to droga przejazdowa na most, jest ruchliwa, jeżdżą tam 

TIR-y, w sezonie będą jeździć mieszkańcy na plażę. Jeżeli chodzi o sam teren do 

handlu, to może jest to dobry, ale jeżeli chodzi o infrastrukturę drogową, to ma 

obiekcje. Czy będą w tym terenie wykonane jakieś zjazdy, rozjazdy, bo może okazać 

się, że trzeba tam inwestować w rondo, czy coś innego. Prosi o wyjaśnienie tych 

wątpliwości, bo to, że to jest teren na końcu miasta nie stanowi problemu, problemem 

jest natężenie ruchu na tej ulicy.  
 

Przemysław Chełstowski – p.o. Naczelnika WGK  
 

 Odpowiadając wyjaśnił, że, miejsce na którym można pomieścić   tego typu 

handel, gdy nie wiadomo jaki to będzie zakres handlu, czy będą to ciężarowe 

samochody, być może nie jest najlepsze, ale ze strony miasta, jeżeli chodzi o obsługę 

komunikacyjną, jest to miejsce, które spełni te wymogi. Zauważył, że dotyczy to piątku 

i soboty,  a w sobotę tak dużego ruchu nie ma. W piątek natomiast jest targ na 

targowisku przy ul. Dworcowej, które również częściowo będzie obsługiwało.  Jeżeli 

chodzi o obsługę komunikacyjną miejską, to z ich punktu widzenia nie widza innego 

miejsca, które mogłoby zabezpieczyć bezpieczeństwo.  Pomimo tego łuku istniejący 

wjazd nigdy nie był przyczyna kolizji, kolizje były z przyczyn nadmiernej prędkości. 

Uważają, że to miejsce spełni oczekiwania, a tak naprawdę, to nikt nie jest w stanie 

odpowiedzieć, jak ten ruch będzie wzmożony i czy w ogóle będzie zainteresowanie, 

jako przykład podał targowisko w Nowogrodzie.  
 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 

 Odnosząc się do wypowiedzi  Naczelnika zauważył, ze w sezonie ruch tam jest 

duży, ponieważ jest to kierunek na Mazury i do momentu oddania obwodnicy będzie 

wzmożony w obie strony. Odnosząc się do kwestii targowiska w Nowogrodzie 

zauważył, że targowisko to jest rozbudowane, zrobione. Podkreślił, że ma obiekcje, co 

do miejsca. Prosi o wyjaśnienie, czy Rada musi w dniu dzisiejszym podjąć tą decyzję. 

Dodał, że nie jest przekonany  w kwestii komunikacyjnej, chyba, że powstaną jakieś 

rozjazdy, zjazdy, widać bowiem, co dzieje się na targowicy przy ul. Dworcowej.  
 

Przemysław Chełstowski – p.o. Naczelnika WGK  
 

 Odpowiadając zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi o wjazdy z Drozdowa, to  jest to 

miejsce najbliższe i można handlować. Zainteresowani nie musieliby już jechać na ul. 

Sikorskiego, tylko  mogliby wcześniej skręcić.    
 

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta 
 

 Uzupełniając wniosek wyjaśnił, że Rząd wprowadził ustawę, na mocy której 

każda gmina jest zobligowana do tego, aby stworzyć przestrzeń do handlu płodami 

rolnymi dla rolników i domowników. Podkreślił, że nie poszły za tym żadne środki na 
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przygotowanie takich targowisk i te gminy, które do tej pory takich miejsc nie miały, 

aby sprostać wymogom ustawy, musiały takie miejsca wyznaczyć. W Łomży jest 

targowisko miejskie, a w związku z tym, że Łomża jest miastem, specyfika targowiska 

jest inna niż w gminach, czy miejscowościach wiejskich, tam bowiem odbywa się 

handel i trzodą i innymi produktami rolnymi. W Łomży w zasadzie sprowadza się do 

handlu warzywami, owocami, jakimiś roślinami i innymi kwestiami, które dla 

mieszkańców miasta są potrzebne. Stąd na chwile obecna trudno jest ocenić, jakie 

jest zapotrzebowanie na tego typu miejsce. Raczej spodziewają się, że główny handel 

będzie odbywał się na bazie obecnie funkcjonujących targowisk rolnych, ale Łomża, 

jako gmina musi zapewnić, sprostać wymogom tej ustawy i musiała wskazać takie 

miejsce.  Wskazano to miejsce na wlocie do miasta, które miało różne przeznaczenie, 

był czas, że funkcjonowała tam pętla autobusowa, więc jest przestrzeń, żeby rolnicy 

mogli wjechać ze swoimi płodami. Podkreślił, że na bieżąco będą reagować i oceniać 

sytuację, czy będzie potrzeba reagować. Zauważył, że nie wiadomo też na jaki czas 

Rząd wprowadził ten wymóg i ile to, jako wymóg będzie funkcjonowało. Jest wiele 

niewiadomych i niezasadne byłoby inwestowanie w infrastrukturę, która, nie wiadomo, 

czy w ogóle będzie potrzebna i na jak długo będzie potrzebna.  
 

  Tadeusz Kowalewski – radny 
 

 Zabierając ponownie głos zauważył, że pewne sugestie ze strony Prezydenta i 

Naczelnika padły, stwierdzili bowiem, że trudno stwierdzić skalę handlu na targowisku 

rolnym, ponieważ nie wiadomo ilu rolników będzie zainteresowanych, jednak jest taki 

wymóg, aby miasto wskazało takie miejsce, bo wymaga tego ustawa. Zauważył, że w 

zapisach dotyczących targu przez rolników, ci rolnicy maja mieć udostępnione miejsce 

bezpłatnie, a na targowisku przy ulicy Dworcowej opłaty obowiązują. Jeżeli wiec 

mieliby handlować, z pewnością wybiorą handel bez opłat. Podkreślił, że to miejsce 

przy ul. Sikorskiego wymaga inwestycji, bo sanitariaty, utwardzenie terenu. Uważa, że 

na początek należałoby  to umiejscowić przy ul. Dworcowej na te dwa dni i szukać 

miejsca docelowego. Jego zdaniem na parkingu przy ul. Dworcowej taki handel 

mógłby się odbywać.  
 

Andrzej Podsiadło – radny 
 

 Zabierając ponownie głos zwrócił uwagę, że nikt nie zabrania korzystania z 

targowicy przy ul. Dworcowej, to będzie dodatkowe i jest to argument, że jeżeli rolnik 

wybierze to bezpłatne, to lepiej dla mieszkańców, ponieważ i mieszkaniec będzie 

zainteresowany, aby dotrzeć i zakupić świeże warzywa i owoce. Uważa, że handel 

inwentarzem będzie odbywał się w mniejszej skali. Dodał, że ważne jest również to, iż 

teren ten w końcu zostanie zagospodarowany. 
 

Przemysław Chełstowski – p.o. Naczelnika WGK  
  

 Odnosząc się do kwestii opłat przy ul. Dworcowej wyjaśnił, że na tym targowisku 

opłat nie może być, będzie tylko opłata eksploatacyjna i problem polega na tym, że 

wprowadzenie takiego łącznego targowiska i określenie, kto jest rolnikiem, a kto nie 
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może spowodować, że wszyscy zostaną rolnikami i fizycznie nie będzie można 

oddzielić osób targujących od rolników. Na dzień dzisiejszy nie chcieliby więc  tego 

łączyć.  
 

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta 
 

 Odpowiadając radnemu Kowalewskiemu stwierdził, że pomysł ten wywróciłby 

do góry nogami obecnie funkcjonujące targowisko, bo mówił o płodach rolnych, a 

wiadomo, że na tym targowisku handluje wiele osób różnymi artykułami. W tym 

momencie przeznaczenie tego miejsca pod płody rolne spowoduje wyłączenie innego 

handlu, a nie wie, czy to jest intencja radnego, żeby wjechał tam  np. handel trzodą 

chlewną, a  wyłączona została możliwość handlu np. ubraniami, czy sprzętami AGD, 

czy meblami. Uważa, że należy zachować zdrowy rozsądek.  
 

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zamknęła dyskusje i poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 

wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich domowników produktami rolnymi lub 

spożywczymi oraz regulaminu tego handlu,   określony drukiem nr 790A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych, przy 6 głosach przeciw i braku 

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  462/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 23 lutego 2022 r.  
 

w sprawie wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich domowników produktami 
rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu - w załączeniu 

 

Ad. 11 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 
                            i Przedsiębiorczości   
 

    Przedstawił  opinię  Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju  i 
Przedsiębiorczości w sprawie prowadzenia handlu  w piątki i soboty przez rolników i 
ich domowników na wyznaczonym miejscu w mieście Łomży (w załączeniu) 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie prowadzenia handlu  w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonym miejscu w mieście 

Łomży,   określony drukiem nr 791A.  
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Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 radnych, przy braku głosów przeciw i 2 

głosach wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  463/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

23 lutego 2022 r.  
 

w sprawie prowadzenia handlu  w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników na wyznaczonym miejscu w mieście Łomży - w załączeniu 

 

Ad. 12 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 
                            i Przedsiębiorczości   
 

    Przedstawił  opinię  Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju  i 
Przedsiębiorczości w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej określenia warunków 
udzielania bonifikaty i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali 
mieszkalnych wraz z udziałem w prawie własności gruntu (w załączeniu) 
 

W  dyskusji głos zabrali: 
 

Stanisław Oszkinis – Przewodniczący komisji Rewizyjnej  
 

 Poprosił o wyjaśnienie, jak będzie rozpatrzona sprawa wniosków już złożonych 

przez chętnych do wykupu i od kiedy będzie obowiązywała ta uchwała. Czy będzie 

można składać wnioski do czasu wejścia w życie uchwały.  
 

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta 
  

 Odpowiadając zwrócił uwagę, że jest to wniosek z autopoprawką i w tej 

autopoprawce radni zdecydowali, aby doprowadzić do rozpatrzenia złożonych 

wniosków i dać możliwość składania wniosków do czasu uprawomocnienia się 

uchwały. Ta uchwała, jeżeli zostanie przez Rade przyjęta przez 14 dni będzie się 

uprawomocniała i do tego czasu jest termin, do kiedy można wnioski składać i te 

wnioski będą rozpatrywane i jeżeli będą spełniały wymogi całego procesu, będą 

zrealizowane.  
 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 

 Zabierając głos w dyskusji zwrócił uwagę, że temat mieszkań jest bardzo nośny, 

prosi o informacje, jaka jest sytuacja mieszkaniowa, jeżeli chodzi o mieszkania 

komunalne, ile osób oczekuje, z tego co zrozumiał, w tym momencie będzie lista 

zamknięta na zapisy.  
 

Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
 

 Odpowiadając  wyjaśnił, że  uchwała, nad którą procedują rani nie ma 

bezpośredniego wpływu na listę osób oczekujących na mieszkanie. Ta uchwała daje 
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możliwość wykupu mieszkania, które zamieszkuje z zastosowaniem  określonej 

bonifikaty. Podkreślił, że mieszkania komunalne, które nie zostały wykupione znajdują 

się w zasobach komunalnych i jeżeli takie mieszkanie zostaje opróżnione, wówczas 

następuje jego przydział dla osoby z listy osób oczekujących.  
 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 
                            i Przedsiębiorczości   
 

 Zabierając glos zwrócił uwagę, że niezrozumienie tematu wynika z faktu, iż 

część członków Komisji Gospodarki Komunalnej nie uczestniczy w posiedzeniach 

Komisji, gdzie wyjaśniane są wszelkie wątpliwości. Apeluje więc o czynne 

uczestniczenie w posiedzeniach Komisji, ewentualnie wykreślenie się z jej składu. 
 

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
  

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zamknęła dyskusje i poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 

uchylenia uchwały dotyczącej określenia warunków udzielania bonifikaty i wysokości 

stawek procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z udziałem w prawie 

własności gruntu,   określony drukiem nr 792B.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, przy braku głosów przeciw i 5 

głosach wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  464/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 22 lutego 2022 r. 
 

w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej określenia warunków udzielania 
bonifikaty i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych wraz z udziałem w prawie własności gruntu - w załączeniu 
 

Ad. 13 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 
                            i Przedsiębiorczości   
 

    Przedstawiając  opinię  Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju  i 
Przedsiębiorczości w sprawie wprowadzenia regulaminu Targowiska miejskiego przy 
ul. Dworcowej  w Łomży poinformował, że w związku z tym, iż komisja dokumenty 
otrzymała wczoraj, posiedzenie Komisji miało odbyć się w dniu dzisiejszym, jednak z 
uwagi na brak kworum nie odbyło się. Komisja nie wypracowała więc opinii.  
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zwracając się do Rady Prawnego zastanawia się, czy bez opinii komisji Rada 

może podjąć uchwałę.  
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Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie wprowadzenia 

regulaminu Targowiska miejskiego przy ul. Dworcowej  w Łomży,   określony drukiem 

nr 809 A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych, przy 4 głosach przeciw i 6 głosach 

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  465/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

Z dnia 22 lutego 2022 r. 
 

w sprawie wprowadzenia regulaminu Targowiska miejskiego przy  
ul. Dworcowej  w Łomży - w załączeniu 

 

Mieczysław Jagielak – Radca Prawny 
 

 Odnosząc się do uwagi Przewodniczącej zwrócił uwagę, że prawo preferuje 

obrady sesji, tak wynika to bezpośrednio z ustawy, natomiast, jeżeli z przyczyn różnych 

komisja nie mogła się zająć, a Rada podjęła uchwałę na sesji skutecznie, to ta uchwała 

jest ważna.   
 

Ad. 14 
 

Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
 
 Zabierając głos wyjaśnił, że komisja merytoryczna dwukrotnie zajmowała się 
tym tematem. Na pierwszym posiedzeniu komisja zgłosiła uwagi, które przyjęli w 
autopoprawce i w chwili obecnej  radni procedują nad punktem, który zawiera 
autopoprawki dotyczące uwzględnienia leczenia stomatologicznego zostały ujęte. 
 
Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie określenia rodzajów 

świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania (w  

załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie określenia rodzajów 

świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania,   

określony drukiem nr 784B.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 19 radnych, przy braku głosów przeciw i 3 

głosach wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 
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Uchwała Nr  466/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 23 lutego 2022 r. 
 

w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i 

sposobu ich przyznawania - w załączeniu 
 

Ad. 15 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie uchwały zmieniającej 

uchwałę  w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Łomża (w  załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci 

objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto 

Łomża,   określony drukiem nr 799A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 21 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  467/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 23 lutego 2022 r. 
 

zmieniająca uchwałę  w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 
wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym w 

publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych 
szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Łomża - w załączeniu 

 

Ad. 16 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie uchwały zmieniającej  

uchwałę w sprawie nadania statutu dla Miejskiego Żłobka nr 1  w Łomży (w  

załączeniu). 
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Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie uchwały zmieniającej  

uchwałę w sprawie nadania statutu dla Miejskiego Żłobka nr 2 w Łomży (w  

załączeniu). 

Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie nadania statutu 

Miejskiemu Żłobkowi nr 3 w Łomży (w  załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały   zmieniającej  uchwałę w sprawie 

nadania statutu dla Miejskiego Żłobka nr 1  w Łomży,   określony drukiem nr 803A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych, przy braku głosów przeciw i 

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  468/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 23 lutego 2022 r. 
 

zmieniająca  uchwałę w sprawie nadania statutu dla Miejskiego Żłobka nr 1  w 
Łomży  - w załączeniu 

 

Ad. 17 
 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca  uchwałę w sprawie 

nadania statutu dla Miejskiego Żłobka nr 2 w Łomży,   określony drukiem nr 804A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  469/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 23 lutego 2022 r. 
 

zmieniająca  uchwałę w sprawie nadania statutu dla Miejskiego Żłobka nr 2 w 
Łomży  - w załączeniu 

 
Ad. 18 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

Poinformowała, że opinie już przedstawiła.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
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Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

Otworzyła dyskusję.  

 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie nadania statutu Miejskiemu 

Żłobkowi nr 3 w Łomży,   określony drukiem nr 805A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  470/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 23 lutego 2022 r. 
 

w sprawie nadania statutu Miejskiemu Żłobkowi nr 3 w Łomży - w załączeniu 
 
Ad. 19 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie nadania nazwy ulicy  

(w  załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie nadania nazwy ulicy,   

określony drukiem nr 786A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  471/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 23 lutego 2022 r. 
 

w sprawie nadania nazwy ulicy - w załączeniu 
 

Ad. 20 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Edyta Śledziewska –  Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

Przedstawiła opinię Komisji Edukacji i Kultury w sprawie nadania nazwy ulicy 
(w  załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
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Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie nadania nazwy ulicy,   

określony drukiem nr 787A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  472/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 23 lutego 2022 r. 
 

w sprawie nadania nazwy ulicy - w załączeniu 
 

Ad. 21 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

Przedstawił  opinię  Komisji  Rodziny,  Sportu  i  Zdrowia  w  sprawie 

upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy społecznej w Łomży do 

prowadzenia postepowań oraz wydawania decyzji administracyjnych z zakresu 

świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 

na terenie Miasta Łomża (w załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy społecznej w Łomży do prowadzenia postepowań oraz 

wydawania decyzji administracyjnych z zakresu świadczeń pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Łomża,   

określony drukiem nr 802A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 22 radnych, przy braku głosów przeciw i 

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  473/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 23 lutego 2022 r. 
 

w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy społecznej w 
Łomży do prowadzenia postepowań oraz wydawania decyzji administracyjnych 
z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Miasta Łomża - w załączeniu 
 

Ad. 22 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Otworzyła dyskusję w punkcie. 
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Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie przyjęcia rezygnacji 

radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Łomży określony drukiem nr 

794A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, przy 1 głosie przeciw i 4 

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  474/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 23 lutego 2022 r. 
 

w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej Łomży - w załączeniu 

 
 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 
 

 Podziękował za przyjęcie jego rezygnacji. Zwrócił uwagę, że miasto jest bogate 

w strony, blogi, na których jest mnóstwo komentarzy. Podkreślił, że jest to jego 

osobista decyzja, prywatna, nie jest to żadne działanie polityczne, czy nacisk. 

Podziękował radnym, Prezydentom za współpracę jako z Wiceprzewodniczącym. Ma 

nadzieję, że jako z radnym ta współpraca nadal będzie. Zapewnił, że od następnej 

sesji zmieni miejsce przy stole obrad. Uważa, że jest pole do współpracy, do rozmów, 

merytorycznej współpracy na rzecz miasta,. Jeżeli chodzi o jego postawę, to nic się 

nie zmienia. Podkreślił, że w pracy Prezydium nic się nie zmieni, jest Przewodnicząca, 

Wiceprzewodniczący, a więc nic szczególnego się nie wydarzy. Jeszcze raz 

podziękował za współpracę i radnym za przyjęcie tej uchwały. 
 

Ad. 23 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Otworzyła dyskusję w punkcie. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie zaopiniowania  zmian 

w planie ochrony Łomżyńskiego  Parku Krajobrazowego Doliny Narwi z planem zadań 

ochronnych OSOP i SOOP NATURA 2000 Przełomowa Dolina Narwi określony 

drukiem nr 810A.  

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 21 radnych, przy braku głosów przeciw i  1 

wstrzymującym. Rada uchwałę podjęła. 
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Uchwała Nr  475/L/22 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 23 lutego 2022 r. 
 

w sprawie zaopiniowania  zmian w planie ochrony Łomżyńskiego  Parku 
Krajobrazowego Doliny Narwi z planem zadań ochronnych OSOP i SOOP 

NATURA 2000 Przełomowa Dolina Narwi - w załączeniu 
 

Ad. 24 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Poprosiła o uwagi do projektu Planu Pracy Rady Miejskiej na 2022 rok, 

określony drukiem nr 795 (w załączeniu). 

 Uwag nie zgłoszono. 

 Rada, w wyniku głosowania 21 głosami za – jednogłośnie przyjęła Plan Pracy 

Rady Miejskiej Łomży na 2021 rok (w załączeniu). 
 

Ad. 25 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Poprosiła o uwagi do projektu Planu Pracy i Kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 

rok określony drukiem nr  780 (w załączeniu). 

 Uwag nie zgłoszono. 

 Rada, w wyniku głosowania 22 głosami za, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących,  przyjęła Plan Pracy i Kontroli Komisji Rewizyjnej  na 2022 rok (w 

załączeniu). 
 

Ad. 26 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Stanisław Oszkinis – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 

 Przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej o realizacji uchwał podjętych przez Radę 

w IV kwartale 2021 roku (w załączeniu). 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 
Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

 Rada, w wyniku głosowania 22 głosami za, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących, przyjęła informację o realizacji uchwał podjętych przez Radę w IV 

kwartale 2021 roku (w załączeniu). 
 

Ad. 27  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Poprosiła  ustępującego Wiceprzewodniczącego, aby  po raz ostatni przedstawił 

pisma skierowane do Rady.  
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Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. 
 

 Przedstawił pisma skierowane do Rady Miejskiej: 

1. Petycja Stowarzyszenia Kominki i Piece w sprawie zmian w Wojewódzkim Planie 

Ochrony Powietrza – Rada w wyniku glosowania 22 głosami za, petycję skierowała 

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

2. Pismo mieszkańców do Urzędu, do wiadomości Rady  w sprawie możliwości 

wykupu mieszkania – a/a 

3. Pismo Wydziału Skarbu i Budżetu dotyczące bieżącej analizy zadłużenia – a/a. 

4. Pismo Grupy EPP w sprawie zwiększenia limitu punktów alkoholowych – Rada w 

wyniku glosowania  21 glosami za, przy 1 wstrzymującym pismo przekazała 

Prezydentowi. 

5. List otwarty Komitetu Inicjatywy społecznej Kolej na Łomżę – a/a. 

6. Pismo z Wydziału Edukacji dotyczące wysokości wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego za ubiegły rok – a/a. 

7. Korespondencja Przewodniczącej Rady z Wojewodą oraz Biurem Prawnym 

Urzędu dotycząca analizy treści uchwały w sprawie diet – a/a. 

8. Pismo Wojewody dotyczące dostosowania uchwał w sprawie diet – w przypadku 

uchwały Rady taki problem nie występuje – a/a. 

9. Informacja o powstaniu nowego Klubu w Radzie Miejskiej, tj. Klub Radnych 

Obywatelski Klub Samorządowy – a/a. 
 

Hanka Gałązka – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
 

 Przedstawiła sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji w sprawie petycji  

Fundacji im. Nikoli Tesli  dotyczącej kwestii szkodliwości maseczek i rozporządzenia 

o konieczności zakrywania ust i nosa (w załączeniu). 

 Rada w wyniku glosowania 22 glosami za – jednogłośnie sprawozdanie przyjęła.    
 

Marianna Jóskowiak – radna  
 

 Zabierając głos zwróciła uwagę, że nie wszystkie pisma zostały przedstawione, 

ponieważ ona posiada pismo o zaistniałym incydencie na balu charytatywnym, na 

temat którego wypowiedział się mieszkaniec.  Chciałaby się dowiedzieć, czy na ten 

temat Prezydent ma coś do powiedzenia. Dodała, że posiada to pismo, które wpłynęło 

na maila, na pewno otrzymali go wszyscy. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Stwierdziła, że ona nie otrzymała i oficjalnie do Biura Rady nie wpłynęło.  

Poprosiła, aby radna wprowadziła w temat.  
 

Marianna Jóskowiak – radna  
 

 Odczytała treść maila, który otrzymała.  
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Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta  
 

 Odnosząc się do przedstawionego maila stwierdził, że do niego pismo to nie 

dotarło, ponadto nie ma zwyczaju komentować sytuacji, których świadkiem nie był. 

Natomiast wie, że w przestrzeni medialnej znajduje się oświadczenie Dyrektora, 

dodatkowo z informacji, które do niego docierają wie, że prowadzone jest 

postepowanie. Apelował by więc, aby nikogo nie osądzać, tylko poczekać aż organy, 

które tym się zajmują wyjaśnią sprawę i wtedy będzie można coś więcej powiedzieć.  
 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 
                            i Przedsiębiorczości   
 

 Zabierając głos zaapelował, aby od razu nie osądzać, na podstawie doniesień 

medialnych i nie wywierać presji na Prezydenta, żeby zwalniał, ale na podstawie 

czego. Dodał, że również czytał dzisiaj w mediach, że jest w Klubie PO, a jest w Klubie, 

Obywatelskim Klubie Samorządowym, którego członkami są również członkowie PO i 

to wszystko zależy od tego, jak się zatytułuje i jak to jest medialnie niesione. Apeluje 

więc, aby zaczekać, jak powiedział Prezydent Stypułkowski będzie droga sądowa, a 

dyrektor pewnie to przeżywa na swój sposób, bo ta „nagonka medialna jest”. 

Podkreślił, że nie wiedzą, nie było ich,  a osoba pisząca też tylko posiłkuje się 

doniesieniami medialnymi, a to nie jest podstawa, żeby wydawać wyrok na Dyrektora. 

Apeluje aby poczekać, jak będzie wyrok, będzie do wiadomości i wówczas zostanie  

podjęta decyzja.  

 

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady  
 

 Stwierdził, że również otrzymał tego maila, ale jego zdaniem głupotą jest 

odnoszenie się do samego maila, ponieważ nie był świadkiem zdarzenia, wie to z 

doniesień prasowych, jak więc mógłby zabierać głos w tej sprawie. Najbardziej w tym 

momencie bulwersuje go szantaż pod adresem Prezydenta, że jak nie, to podamy do 

prasy. Wydarzenie faktycznie, jeżeli miało miejsce, to  osądzi, sąd, prokuratura, policja, 

ale to, ze szantażuje się Prezydenta, to jest nie do przyjęcia. 
 

Ad. 28 
 

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady  
 

Przechodząc do spraw różnych  zwrócił się do Prezydenta Garlickiego, 

ponieważ zwracają się do niego mieszkańcy w sprawie Parku Jakuba Wagi, tam miała 

być restauracja, sprawa następna to książnica. 
 

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta   
 

 Odpowiadając na pytanie dotyczące Parku Jakuba Wagi potwierdził, że jest on 

wpisany i planowane jest dopiero projektowanie rewitalizacji tego parku, między innymi 

tym się teraz będą zajmować. Jeżeli zaś chodzi o Książnicę Łomżyńską, to w dniu 

wczorajszym  odbyła się bardzo dobre spotkanie z Młodzieżową Radą, młodzi ludzie, 

którzy wypowiedzieli się w kwestii oczekiwań, pomysłów,  rozwiązań, które chcieliby, 
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aby w odrestaurowanym, czy też w dużej części na nowo wybudowanym budynku, się 

znalazło. Była to bardzo dobra rozmowa, bardzo dobre wnioski, pomysły, które będą 

też jeszcze dosłane formalnie i na bazie tego przygotują wytyczne i 

najprawdopodobniej niedługo ogłoszą konkurs na projekt, podobnie jak PWSiP zrobiło 

z dobrym skutkiem, bo ciekawe pracy wpłynęły. 
 

Artur Nadolny – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 
                            i Przedsiębiorczości   
 

 Zwracając się do Prezydenta stwierdził, że w związku z tym, iż w dniu 

dzisiejszym nie zajmowano się statutem przedsiębiorstwa z powodów, które 

wspominał, radni nie posiadali nawet dokumentów, nie  wiedzieli więc nad czym 

głosować, proponuje, aby jak proponował Prezydent spotkać się wspólnie nad 

stawkami opłat za śmieci i w tym dniu Komisja może również zając się tym statutem, 

ewentualnie można zwołać sesję nadzwyczajną, jeżeli jest to pilne. Podkreślił, że radni 

chcąc mieć wiedzę, analizy, dokumenty, aby wiedzieć nad czym głosują.  Zwrócił 

uwagę, że 12 stycznia pojawiła się informacja, że MPGKiM zajmie się administracją 

cmentarza i tego czasu było więc sporo, aby przedstawić dokumenty. Jako 

przewodniczący chce ten temat zakończyć, aby cmentarz miał administratora.  
 

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta   
 

 Odpowiadając potwierdził, że sprawa jest pilna, ale nie na tyle, że brak tej 

uchwały dyskwalifikuje przekazanie MPKGiM takiego zlecenia. Konsultował to z Radcą 

Prawnym, który nie widzi przeszkód, aby takie zlecenie dla MPGKiM złożyć.  

Natomiast, aby sprawa  była formalnie uregulowana dla MPGKiM statut powinien być 

przez Radę zmodyfikowany i formalnie dopuszczony w Statucie zapis jako kolejna 

usługa, którą Zakład może się zajmować. Dodał, że ani on ani Prezydent nie będą 

wnioskować o sesję nadzwyczajną, w trybie normalnym przedłożą projekt na kolejną 

sesję i oczywiście na komisji, czy na komisjach komunalnych tern temat będzie 

przedyskutowany. 
 

Dariusz Domasiewicz – radny 
 

Zabierając głos w dyskusji zwrócił uwagę, że tryb składania wniosku nie był 

normalny, jak zwykle Prezydent „wrzuca coś za pięć dwunasta”, zupełnie nie będąc do 

tego przygotowanym, nie miał dokumentów do tego na posiedzenie Komisji 

Gospodarki Komunalnej, stąd zostało zwołane posiedzenie dzisiaj przed sesją. 

Odnosząc się do kwestii przekazywania stwierdził, że jako radni chcieliby poznać 

koszty, jakie chcą ponosić, bo znają chęć „przepłacania” za usługi, chcą więc wiedzieć, 

ile to będzie, bo jeżeli wiadomo, że tam miało być ponad 580 tys. zł, to za ile zrobi to 

MPGKiM. Zauważył, że nie przedstawiają nawet żadnych szacunków, jak zamierzają 

więc to zrobić. Dodał, że jeżeli będzie to administrował MPGKiM, to ile osób zatrudni i 

czy będzie to administrowanie całodobowe, bo prosi wyobrazić sobie sytuację, że ktoś 

umrze w piątek po południu, to kiedy ta osoba zostanie pochowana. Czy 

zainteresowani będą mogli zgłosić się 7 dni w tygodniu przez 24 godziny na dobę, czy 

ta rodzina będzie musiała czekać do poniedziałku, aby uzyskać zgodę. Podkreślił, że 
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nikt nie informuje radnych, jak miasto zamierza to zrobić, ani za ile. Być może lepiej, 

aby zajmowało się tym miasto, ale należy to uzasadnić, a nie robić to na zasadzie 

„wrzutki”, bez przygotowania. Dla niego jest to nie do przyjęcia, od 3 lat radni 

upominają się o to, aby Prezydent profesjonalnie podchodził do komisji, do radnych i 

przedstawiał wyliczenia, a nie za pół roku będzie wniosek o przesunięcie środków, bo 

potrzebują na to. Pyta, czy posiadają kontenery do odbierania śmieci, bo wiadomo, że 

teraz wiadomo, że firma, która tym się zajmuje nie zabierze. Podkreślił, że do tego 

należy się przygotować i przedstawić radnym, jaki będzie koszt.  
 

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta   
 

 Odpowiadając zwrócił uwagę, że na przestrzeni lat wszyscy słyszeli, że jedynym 

profesjonalistą w Radzie i w Urzędzie  jest radny. Rodzi się pytanie, czy radny 

kogokolwiek do tego stanowiska przekonał, bo ma wątpliwość. Odpowiadając na 

pytanie zwrócił uwagę, że radny manipuluje informacją, ponieważ radny otrzymał na 

posiedzeniu komisji informację o przyczynach tego stanu rzeczy, że ten statut nie 

wpłynął w poniedziałek. W dniu dzisiejszym radni go posiadali. Dodał, że zmiana jest 

kosmetyczna w sensie Statutu, a dla nich istotna i wynika, nie z samego statutu, a ze 

zlecenia miasta. Jest to zupełnie inny tryb, jest to zlecenie Prezydenta, też 

odpowiedzialność  Prezydenta, tak, że w takim trybie i z różnych powodów, o których 

wstępnie mówił, dzisiaj głosując przeciwko  podjęciu tego tematu radny wykazał brak 

zainteresowania tą sprawą, więc Prezydent zdecydował, że tą usługę będzie 

świadczyło  i spełniał Zakład Komunalny. Tak, jak do tej pory Urząd pracuje  od 

poniedziałku do piątku mimo tego również kwestie pochówków i zgonów są 

obsługiwane prawidłowo, więc prosi nie siać  niepokoju. Wszystko będzie  spełnione 

w sposób prawidłowy, nawet w dużo wyższym standardzie, niż to jest obecnie. Jak 

wcześniej mówił tematem zajmą się wspólnie i ma nadzieję, że kreatywnie na 

posiedzeniach komisji. 
 

Dariusz Domasiewicz – radny 
 

 Zabierając  głos ponownie prosi o podanie kwoty. Zauważył, że od 12 stycznia, 

gdy już reklamowali, że taka usługa będzie świadczona przez Zakład budżetowy, to 

przez 1,5 miesiąca były prowadzone rozmowy na temat kosztów, czy też nie i po prostu 

„idą na żywioł”, a później się okaże, czy Prezydent mógłby wymienić kwotę chociaż 

przybliżoną, ilu ludzi będzie tym się zajmować, co w sytuacjach weekendowych, do 

kogo o takie zgłoszenie będzie można wystąpić, czy będzie uruchomiona jakaś  

administracja przy cmentarzu, czy mieszkańcy będą musieli udać się do MPGKiM. 

Prosi jednak o kwotę, bo przez 1,5 miesiąca Prezydent mógł się z tym zapoznać, a nie 

robić „wrzutki” nie będąc do tego przygotowanym i oczekując, że „na piękne oczy” 

radni znów będą przesuwać pieniądze.  
 

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta   
 

 Odpowiadając zauważył, że w momencie, gdy będą wnioskować o kolejne 

kwoty, radny będzie uprawniony do tego, aby takie komentarze kierować. W chwili 

obecnej radny takiego wniosku nie miał, nie było wniosku aby zajmować się ta sprawą, 
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prosi więc aby nie stawiać tego problemu na teraz. Prezydent  ma zadanie własne, 

aby zając się tą sprawą cmentarzy i to robi możliwie najlepiej, jak potrafi i do tego ma 

zakład komunalny, który to uważa, że w dużo wyższym standardzie zrealizuje. Jest to 

w trakcie organizacji, więc za wcześnie mówić, co gdzie i jak będzie w tej chwili od 1 

marca funkcjonowało. Taka informacja dużo wcześniej dla wszystkich mieszkańców 

udostępniona i zapewnia, że logistycznego problemu we współpracy z zakładem 

komunalnym nie będzie.  
 

Zbigniew Prosiński – radny 
 
 Zwrócił się do Prezydenta z prośbą i przypomniał, że 10 lutego w sprawie, o 

której rozmawiają składał interpelację i ma nadzieję, bo do jutra mają czas, że tą 

odpowiedź otrzyma, a dotyczyła ona kosztów i prognozowanych przychodów z tytułu 

administrowania cmentarzem. Uważa, że w interesie miasta jest, aby podjąć słuszną 

decyzję, bo już nie raz widział sytuację, że miało być taniej, a jak MPGKiM zarządzał, 

wywoził śmieci, wywoziło dużo drożej, a więc w interesie przede wszystkim 

mieszkańców jest, aby było taniej. Wątpliwości jego budzi jeszcze kwestia usług 

grabarskich, czy MPGKiM będzie  również trumnami handlowało, będzie sprzedawało 

znicze. Rozumie, że zarządzanie cmentarzem tak, ale usługi grabarskie, potrzebna 

jest opinia fachowca, czy możemy, bo może okazać się, że poza katalog  miasto 

wychodzi. Prosi, aby w dniu jutrzejszym odpowiedź na tą interpelację się pojawiła.  

  

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

W związku z wyczerpaniem porządku, zamknęła obrady L zwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej.  

 

 

                 Przewodnicząca 

              Rady Miejskiej Łomży 

 

        Alicja Konopka 

 

 

Protokołowały: 

 

D. Śleszyńska 

 

I. Jankiewicz 

 
 


